
 

Motie vreemd aan de orde van de dag  

 

Inzake uitbreiding van natuur rondom Liefstinghsbroek  

De raad van de gemeente Stadskanaal, in vergadering bijeen op 10 juni  2025,  

 

Constaterende dat:  

• de provincie rondom het Natura 2000-gebied Liefstinghsbroek circa 50 hectare  
landbouwgrond wil omzetten naar NNN-natuurgebied;  

• deze omzetting geen natuurdoel dient, maar bedoeld is om de financiering van een 
bedrijfsverplaatsing rondom Liefstinghsbroek mogelijk te maken, om stikstofruimte te 
creëren;  

• de provincie in het verleden heeft toegezegd, dat na afronding van 2500 hectare 
natuurgebied in Westerwolde/Stadskanaal (voorheen EHS, nu NNN), hiervoor geen extra 
landbouwgrond meer zou worden omgezet. “Er wordt niet meer toegevoegd tenzij elders 
weer onttrokken wordt”;  

• agrarische belanghebbenden in dit gebied onvoldoende betrokken en gehoord zijn bij dit 
proces;  

• met deze omzetting totaal niet naar het advies van de GGA (Gebieds Gerichte Aanpak 
stikstof Liefstinghsbroek) commissie wordt gekeken.  

Overwegende dat:  

• het verlies van extra landbouwgrond rondom Liefstinghsbroek leidt tot nog meer druk op 
beschikbare grondposities;  

• de ontwikkelruimte en het toekomstperspectief van boeren in dit gebied hierdoor ernstig en 
onnodig worden benadeeld, wat grote onzekerheid met zich meebrengt; 

• de provincie afwijkt van eerdere toezeggingen en afspraken ten aanzien van de omvang van 
natuurgebieden, waardoor de betrouwbaarheid van beleid in het geding komt;  

• er behoefte is aan een zorgvuldiger en transparanter proces waarbij de belangen van 
agrarische ondernemers serieus worden meegenomen;  

• de GGA-commissie juist is ingesteld door de provincie om een breed gedragen aanpak te 
krijgen met effectieve maatregelen.  

 

 

 



Van oordeel zijnde dat:  

• de gemeente Stadskanaal hier een actieve rol kan spelen in het beschermen van agrarische 
belangen, zeker als eerdere toezeggingen door de provincie ter discussie staan;  

• het onwenselijk is dat landbouwgrond enkel wordt ingezet als financieringsmiddel zonder 
oog voor de gevolgen lokale agrarisch ondernemers;  

• betrokkenheid van agrarische ondernemers essentieel is om draagvlak te creëren voor 
gebiedsprocessen.  

 

Verzoekt het college van burgemeester en wethouders om:  

• bij de provincie te pleiten voor een eerlijke verdeling van beschikbare landbouwgrond, 
waarbij blijvende boeren voldoende ontwikkelruimte behouden;  

• de zorgen van de boeren over het verlies van landbouwgrond, het wijzigen van plannen en 
het gebrek aan transparantie nadrukkelijk over te brengen aan het provinciebestuur, en 
daarbij op te roepen tot meer transparantie in het proces;  

• de gemeenteraad te informeren over de voortgang van deze punten en de resultaten van de 
gesprekken met de provincie binnen drie maanden te rapporteren.  

 

En gaat over tot de orde van de dag.  

 

De fractie van het CDA, 

A. Wubs 

G. Weinans 

P. van der Laan 

M. Wiersema 


